
گروه انرژی: رضا اردکانیان در مراســم امضای تفاهم نامه همکاری 
مشترک میان وزارت نیرو و سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی 
و گردشــگری به منظور توسعه فعالیت های گردشگری در حاشیه 
ســدها و منابع آبی کشــور با بیان این مطلب افزود: 17۰ دریاچه 
مخزن ســدهای موجود در کشور و تالاب های فراوانی که حدود 5۰ 
مورد از آن ها به دلیل بارندگی های مناســب سال آبی جاری بین 5۰ 
تا 1۰۰ آبگیری شده اند امکان رونق گردشگری را در کشور فراهم 

کرده اند.
به گزارش صداوسیما، رضا اردکانیان در حاشیه مراسم امضا تفاهم 
نامه توســعه گردشــگری در منابع آبی کشور  افزود: بارش های 
مناســب انجام شــده سبب آبگیری 5۰ تا 1۰۰ درصد بیش از 5۰ 
تالاب در کشور شده است که با استفاده از این فضا می توان رونق 
گردشگری را در کشور ایجاد کرد. وی محدودیت های موجود در 
سال های گذشته را مانع از توسعه صنعت گردشگری در اطراف 
منابع آبی دانست و گفت: در سال های گذشته امکانات و تسهیلات 
لازم برای اســکان کوتاه مدت گردشــگران در اطراف منابع آبی 
وجود نداشــت که با جلســات برگزار شده در هفته های گذشته 
درحال فراهم کردن این شــرایط هستیم. وزیر نیرو ادامه داد: در 
این تفاهم نامه زمینه های همکاری وزارت نیرو و سازمان میراث 

فرهنگی برای جذب سرمایه گذار تعیین شده است. 
اردکانیان با اشــاره به واگذاری اختیارات محدود به اســتانداران 
بــرای تامین تاسیســات مورد نیاز در ایــن زمینه افزود: این طرح 
با رعایت مســائل زیســت محیطی و به نحوی که اطمینان خاطر 
از حفظ ســلامت آب شــرب برای مردم ایجاد شود، به مرحله اجرا 

خواهد رسید.
وی گفت: امکان توسعه گردشگری در اطراف منابع آبی در غرب، 
شــمال، جنوب، جنوب شــرقی و مناطق مرکزی ایران فراهم است 
که می توان درآن ها طرح های مربوط به استراحتگاه، فعالیت ورزشی 

و آبزی پروری را عملیاتی کرد.

فضا های آبی ظرفیت مناسبی برای توسعه گردشگری  �
وزیر نیرو: فضا های آبی کشور ظرفیت مناسبی برای توسعه گردشگری 
در عین رعایت مقررات و قوانین است.رضا اردکانیان در مراسم امضا 
تفاهم نامه با ســازمان میراث فرهنگی صنایع دستی و گردشگری 
با اشــاره به تاکید رئیس جمهور در خصوص توســعه گردشگری در 
فضا های آبی کشور افزود: با راه اندازی صنعت گردشگری در این نقاط 
با رعایت مقررات مربوط به حفاظت کمی و کیفی منابع آب، ظرفیت 
مناســبی برای ایجاد اشتغال فراهم خواهد شد.وزیر نیرو استفاده از 
این سرمایه های کشور را توانمندی مدیریتی دانست و ادامه داد: از 

اواخر سال گذشته جلساتی در شرکت مدیریت منابع آب برگزارشده 
که تاکید رییس جمهور آن را سرعت بخشیده است.

 ســرمایه گذاری 15۰ هزار میلیــارد تومانی در صنعت   �
گردشگری کشور

علی اصغر مونسان رئیس سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری گفت: هم اکنون بیش از 15۰ هزارمیلیارد تومان سرمایه 
گذاری بخش خصوصی در صنعت گردشگری درحال انجام است.
وی در حاشــیه امضا تفاهم نامه توســعه گردشــگری در منابع آبی 
کشور افزود: سال ۹۷ بیش از 2۹۰۰ موافقت نامه اصولی در بخش 

گردشگری صادر شده است که این ارقام نشان از روند مناسب رونق 
صنعت گردشگری در کشور است.وی گفت: باتوجه به اشتغالزایی 
قابل توجه صنعت گردشــگری، به دنبال ایجاد تنوع بیشــتر در این 
بخش و اســتفاده از همه امکانات کشــور در جهت توسعه صنعت 
گردشگری هستیم.وی ادامه داد: منابع آبی کشور به دلیل طبیعت 
زیبای اطرافشان دارای ظرفیت بالایی در بخش طبیعت گردی است 
که البته بازدید از بدنه سد، نیروگاه و تاسیسات سد هم می تواند برای 
گردشگر جذاب باشد.مونسان با اشاره به آماده شدن شیوه نامه اجرای 
طرح توسعه گردشگری در اطراف منابع آبی در دو هفته آینده افزود: 
با ابلاغ این شیوه نامه مدیران ارشد می توانند براساس آن فعالیت در 
این زمینه را آغاز کنند.وی گفت: سرمایه گذاران زیادی از گذشته در 
این بخش اعلام آمادگی کرده اند که بهره گیری از آن ها می تواند 

رونق طبیعت گردی را به همراه داشته باشد.
سد ها بخش مهمی از گردشگری را شکل می دهد  �

علی اصغرمونسان رئیس سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری سد های کشور را بخش مهمی از طبیعت گردشگری 
ایران دانســت.وی در مراســم امضا تفاهم نامه با وزارت نیرو برای 
توسعه گردشگری در منابع آبی افزود: گردشگری فقط مربوط به 
یک سازمان نیست به همین دلیل سیاست ما ایجاد تنوع گردشگری 
در بخش های مختلف کشور است.وی با بیان اینکه امیدواریم با 
همکاری ارگان های مختلف بسته گردشگری کشور را اضافه کنیم 
گفت: امضا تفاهم نامه با وزارت جهاد کشاورزی از دیگر برنامه های 
ماست.مونســان افزود: بخش گردشگری ظرفیتی مناسب برای 
ایجاد اشتغال با سرمایه گذاری اندک است. رئیس سازمان میراث 
فرهنگی، صنایع دســتی و گردشــگری با اشاره به اینکه سرعت 
اشــتغالزایی در صنعت گردشگری 5/2 برابر دیگر بخش ها است 
ادامه داد: امیدواریم با توسعه طرح گردشگری در کنار منابع آبی، 

اشتغالزایی و درآمد ارزی مناسبی برای کشور فراهم شود.

در حاشیه مراسم امضا تفاهم نامه با سازمان میراث فرهنگی بیان کرد؛

توسعه گردشگری د رحاشیه تالاب ها و سدها

ســعید ممبینی رییس اتاق اصناف ایران گفت: 
بیش از ۹۰ درصد از مودیان مالیاتی در ســال ۹۷ 
هیچگونه افزایشی را نسبت به سال ۹۶ در حوزه 
مالیات تجربه نخواهند کرد.به گزارش ایسنا، وی 
افزود: این به شرطی که است وفق تبصره مذکور 
مجموع فروش کالا و خدمات این مودیان حداکثر 

3۰ برابــر معافیت مــاده ۸۶ قانون مالیات های 
مســتقیم )یعنی رقمی برابر با ۸.2۸۰.۰۰۰.۰۰۰ 
رالک( باشد. بر این اساس حدود 3 درصد از مودیان 
صنفی که مالیات محاسبه شده سال 13۹۶ آن ها 
مبلغی بین 5.2 میلیون تومان تا 5 میلیون تومان 
است، حداکثر 5 درصد نسبت به سال ۹۶ افزایش 

مالیات را پرداخت خواهند کرد.وی گفت: چیزی در 
حدود 2 درصد مودیان مالیاتی صنفی هم هستند 
که در ســال 13۹۶ مالیاتی بین 5 تا 1۰ میلیون 
تومــان پرداخــت کرده اند. این گروه هم حداکثر 
مشــمول ۹ درصد افزایش مالیات در سال 13۹۷ 

خواهند شد.

 محمد رضا میر سخنگوی سازمان حفظ نباتات 
کشــور گفت: فائو نســبت به تشدید حملات 
ملخ های مهاجم تا 1۰ روز آینده هشــدار داده 
است، ضمن اینکه تخم ملخ های مهاجم نیز در 
حال خروج از خاک هستند.به گزارش ایلنا؛ وی 
در گفت وگو با ایلنا با اعلام این خبر، افزود: با توجه 

به شرایط پیش آمده پیش بینی می شود سطح 
مبارزه با ملخ های مهاجم به بیش از ۶۰۰ هزار 
هکتار افزایش یابد.ســخنگوی سازمان حفظ 
نباتات کشــور استان های که درگیر ملخ های 
مهاجم شده اند را سیستان و بلوچستان، کرمان، 
هرمزگان، بوشهر، خوزستان، فارس، کهگیلویه 

و بویر احمد و خراســان جنوبی اعلام کرد.میر 
در پایان اظهار کرد: انتظار می رود تا اوســط یا 
حداکثر اواخر شهریور ملخ های مهاجم کنترل 
شــوند، تا آن زمان تمام تلاش خود را برای به 
حداقل رساندن خطر ورود این آفت به باغات و 

مزارع مردم به کار خواهیم گرفت.

مالیات ۹0 درصد از مودیان مالیاتی در سال ۹۷ تغییر نمی کندفائو درباره تشدید حملات ملخ های مهاجم تا 10 روز آینده هشدار داد اصناف=
www.tejaratonline.ir
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در پروژه های ایران
مدیر ارشد گازپروم گفت که این شرکت در حال ارزیابی مشارکت 
احتمالی در پروژه های ایران اســت.  به گزارش مهر به نقل از 
تاس روســیه، معاون مدیرعامل بزرگترین شرکت تولیدکننده 
گاز روسیه، ویتالی مارکلوف، گفت گاز پروم علاقه ای به شرکت 
در ساخت خط لوله گاز ایران به عمان نشان نداده است، درحالی 
که ارزیابی مشــارکت احتمالی این شرکت در پروژه های دیگر 
ایران، همچنان در حال انجام است.وی گفت: کار ما برای ورود 
به پروژه های ایران هنوز تکمیل نشــده اســت و به همین علت 
هنوز برای این که بگوییم گاز ایران از کجا تولید خواهد شد، خیلی 
زود اســت. مارکلوف اضافه کرد: یک کمیته مشــترک با طرف 

ایرانی، در حال در نظر گرفتن تمام این مسائل است.

اوج مصرف برق کشور
 از مرز ۴۷ هزار مگاوات گذشت

در دهمین هفته سال ۹۸ با افزایش تدریجی دمای هوا و استفاده 
هرچه بیشــتر از سیستم های سرمایشی که بخش عمده ای از 
مصرف برق فصل تابســتان را به خود اختصاص داده اند، پیک 
مصرف دوباره روندی صعودی به خود گرفته و از مرز ۴۷ هزار 
مگاوات گذشت که این رقم در مقایسه با پیک مدت مشابه سال 

گذشته حدود چهار هزار و 5۰۰ مگاوات افزایش یافته است.

پایان عملیات سبک سازی
 قدیمی ترین سکوی خلیج فارس 

محمــد رنجبر، رئیس ســکوی بهرگانســر گفــت: عملیات 
سبک سازی سکوی بهره برداری قدیمی بهرگانسر در فرایندی 
مدون و منطبق بر اســتانداردهای بالای ایمنی شــرکت نفت 
فــلات قــاره ایران در کمترین زمــان ممکن بدون هیچ گونه 
حادثه ای با انجام ۴5۰۰ نفر ســاعت کار در دو شــیفت کاری 
پایان یافت.به گزارش ایســنا، وی اظهار کرد: شناســایی و 
جداســازی همــه نقاط مرزی میــان تجهیزات و خطوط لوله 
در حــال بهره برداری از تجهیزات و خطوط لوله قابل برچیدن 
ســکوی بهره برداری قدیم شامل اســپیدگذاری بیش از 2۰ 
سرلوله و فلنج های 2 تا 1۸ اینچ، همچنین تخلیه، شست وشو 
و پاکســازی همه ادوات و مســیرهای تولید نفت اعم از ســه 
واحــد تفکیک کننــده، دو واحد برج شیرین ســازی نفت خام، 
ایســتگاه تلمبه خانه، سرشــاخه های ورودی نفت به کارخانه، 
مسیرهای خروجی نفت وگاز کارخانه، اسکرابرهای گاز و واحد 

سوخت رسانی توربین ها انجام شد.

نفت و نيرو

محصولات پالایشگاهی داخلی به شرط خریداری می شوندهدفگذاری برای شتاب در ساخت پتروشیمی دماوندایجاد 15 هزار شغل در صنایع پایین دستی پتروشیمی 
سیدپیروز موسوی مدیرعامل سازمان منطقه 
ویژه اقتصادی انرژی پارس با اشاره به کریدور 
تاسیســاتی این منطقه گفــت: در صورت 
سرمایه گذاری در این بخش، ضمن تکمیل 
زنجیــره تولید محصولات پایین دســتی 

پتروشــیمی، 15 هزار شــغل ایجاد می شود.به گزارش سازمان منطقه 
ویژه اقتصادی انرژی پارس، گفت: در صورت تکمیل کریدور بسیاری 
از صنایع که در تولید طیف متنوعی از محصولات ارزش افزوده بسیار 
بالایی دارند در منطقه مستقر خواهند شد که افزون بر توسعه اشتغال، 
درآمد کشور نیز از این بخش افزایش خواهد یافت.وی ادامه داد: کشور 
ما ظرفیت بســیار بالایی برای تامین نیازهای خود دارد، بنابراین باید 
به صــورت جدی ضمن ادامه تلاش هــای کنونی برای جلوگیری از 

خام فروشی محصولات درصدد توسعه صنایع تکمیلی باشیم.

محمد رضا سمیعی مدیر عامل پتروشیمی 
دماوند در مورد پیشــرفت در تکمیل فاز 
نخست این طرح  اظهار کرد: تا پایان سال 
جاری یا سه ماهه اول سال آینده فاز اول 
پتروشیمی دماوند به سرویس خواهد آمد 

این طرح برای تامین برق، بخار، اکســیژن و انواع آبهای صنعتی 
برای 2۴ طرح فاز دوم منطقه ویژه اقتصادی پارس عسلویه در سه 
فاز طراحی شده است. در حال حاضر ۶۴۸ مگاوات ظرفیت نصب 
شــده داریم که 23۰ مگاوات آن اســتفاده می شود.وی در گفتگو 
با نیپنا،گفت: در مورد واحد باقی مانده فاز اول پتروشــیمی دماوند 
گفت: واحدهای ASU بعنوان تامین کننده اکسیژن و نیتروژن در 
واحدهای متانول است که در حال حاضر ۶5 درصد پیشرفت دارد و 

واحد دیگر سه ماهه اول سال آینده در سرویس قرار بگیرد .

هدایــت الله خادمی عضو کمیســیون 
انــرژی مجلس ســاخت برخی قطعات 
پالایشــگاهی در تــوان شــرکت های 
ایرانی نیســت و باید آن ها را وارد کرد، 
گفت: محصولات پالایشــگاهی داخلی 

به شــرط داشــتن کیفیت خریداری می شوند.وی در گفت وگو با 
خانــه ملت با اشــاره به افزایش تولیــد در فاز 2 و 3 پارس جنوبی 
با حمایت شــرکت های داخلی، دانش بنیان و فن بازار، گفت: تمام 
شرکت های ایرانی قادر به توسعه و تکمیل فازهای پارس جنوبی 
به لحاظ حفاری، فنی، انجام برنامه ریزی ها و... هستند اما موضوع 
در مورد ســاخت قطعات و تجهیزات متفاوت است چراکه ساخت 
برخی قطعات در توان شــرکت های ایرانی نیســت و باید آن ها 

را وارد کرد.

گروه اصناف: جمیل علیزاده شایق دبیر انجمن برنج کشور گفت: با 
توجه به بارندگی های اخیر امسال کف تولید برنج در کشور بیش از 
سقف تولید در سال گذشته است،  ضمن اینکه میزان واردات نیز بیش 
از سال های گذشته انجام شده و کمبودی نداریم، در این شرایط لغو 

واردات در فصل برداشت معنایی جز سرکوب تولید داخلی ندارد.
در گفت وگو با ایلنا با تاکید بر اینکه اعلام لغو ممنوعیت واردات برنج 
در فصل برداشت ادامه بحث های انحرافی گذشته است، اظهار کرد: 
تنها دلیل اعلام لغو ممنوعیت برنج درست زمانی که کشاورزان در 
حال کشت هستند، میدان دادن به کسانی است که منافع خود را در 

واردت می بینند تا تقویت تولید داخلی!
وی ادامه داد: طرح بحث های انحرافی برای توجیه واردات برنج از 
زمانی آغاز شد که خبر سیل و نابودی شالیزارها برجسته شد، درحالی 
که بارندگی و سیل در فصلی اتفاق افتاد که هنوز برنج کشت نشده 

بود و نشاء  برنج در خزانه ها بودند.
 به گفته علیزاده شــایق، تعداد محدودی خزانه های نشــاء برنج در 

سیل آسیب دید که با سرعت جایگزین شد.
وی با بیان اینکه بارندگی و سیل علاوه بر استان های شمالی منابع 
آبی مناسبی را در اختیار کشاورزان استان های ممنوعه برای کشت 
برنج قرار داده اســت، افزود: هر چند لغو ممنوعیت کشــت برنج در 
استان های دیگر اعلام نشده است، اما به دلیل منابع آبی مناسب 
حاصل از بارندگی، از کشت این محصول توسط کشاورزان ممانعت 

به عمل نیامده است.
علیزاده شایق پیش بینی کرد که سطح زیر کشت برنج در سالجاری 
در کشور به بیش از ۶2۰ هزار هکتار برسد و کف تولید برنج در کشور 

بیش از سقف تولید در سال گذشته باشد.
وی تاکید کرد: افزایش سطح کشت برنج در کشور همراه با بهبود 
تولید درحالی است که سال ۹۷ بیش از سال های که دچار خشکسالی 

بوده ایم برنج وارد کشور شده است.
دبیر انجمن برنج کشــور از دیگر بحث های انحرافی مطرح شــده 

برای آماده سازی زمینه واردات برنج را ادعای برخی درباره افزایش 
مصرف سرانه این محصول در کشور عنوان کرد.

علیزاده شــایق گفت: پیش تر این افراد ســعی داشتند که به دولت 
بقولانند که ســرانه مصرف برنج در کشــور ۴2 کیلوگرم است و به 
همین دلیل نیاز ما به واردات بیشــتر از ۷5۰ هزار تن اســت، اما از 

نظــر مــا این رقــم 3۶ کیلوگرم بود، این بحث بالا گرفت تا وزارت  
جهادکشــاورزی ورود کرد و در یک گزارش میدانی به این نتیجه 
رسید که سرانه مصرف برنج از هر دو رقم عنوان شده کمتر و حدود 

35.5 کیلوگرم است.
علیزاده شایق تاکید کرد: میزان نیاز کشور به واردات برنج با توجه 
به نسبت میزان تولید داخلی و سرانه مصرف کشور مشخص است، 
واردات می تواند بر اساس میزان نیاز در تمام  طول سال انجام شود 
و دلیلــی وجــود ندارد که با ممنوعیت واردات و اعلام لغو آن هربار 

لرزه بر تن کشاورزان و تولید داخلی بیندازند.
لغــو ممنوعیت واردات برنج در فصل برداشــت مانعی   �
ندارد

همچنیــن علــی اکبریان، نایب رئیس انجمن برنج در گفت وگو با 
باشگاه خبرنگاران جوان، درباره آخرین وضعیت حذف ممنوعیت 
واردات برنج اظهار کرد: با احتساب تولید داخل حداکثر ۸۰۰ هزارتن 
برنج باید وارد شود که در صورت رعایت میزان واردات در راستای 
حمایت از تولید، واردات در فصل برداشــت مانعی ندارد.وی افزود: 
با وجود آنکه برخی کارشناسان نسبت به گرانی برنج انتقاد دارند و 
اذعان می کنند که قیمت برنج مربوط به تولید سال گذشته  نباید در 
بازار گران شود، اما به دلیل آنکه کشاورزان محصول خود را به روز 
عرضه می کنند، این موضوع هیچ ارتباطی ندارد.وی با بیان اینکه 
مافیا واردات و دست های پشت پرده بر اختصاص ارز ۴2۰۰ تومانی 
به واردات همچنان اصرار می ورزند، گفت: این در حالی است که در 
صورت پرداخت یارانه تولید به برنج و سایر محصولات کشاورزی به 

سهولت امکان تامین غذای 2۰۰ میلیون نفر در داخل وجود دارد.

کف تولید امسال بیشتر از سقف تولید  سال گذشته است؛

انتقاد از واردات در فصل برداشت برنج قیمت مرغ افزایش می یابد
حبیب اســدالله نژاد نائب رئیس کانون انجمن صنفی مرغداران 
کشور از درخواست مرغداران برای افزایش قیمت مرغ و موافقت 
وزارت جهادکشــاورزی با آن خبر داد و گفت: قیمت مصوب هر 
کیلوگــرم مــرغ برای مصــرف کننده از 11 هزار و 5۰۰ تومان به 

12 هزار و ۹۰۰ تومان افزایش می یابد.
وی در گفت و گو با ایلنا با بیان اینکه افزایش قیمت مصوب مرغ 
در روز دوشــنبه هفته آینده در ســتاد تنظیم بازار مطرح می شود، 
اظهار کرد: همچنین بر اســاس این درخواســت قیمت خرید هر 
کیلوگــرم مــرغ زنده از مرغداران به ۸ هزار و ۸۰۰ تومان افزایش 
می یابــد.وی ادامــه داد: در حال حاضــر قیمت مصوب خرید هر 
کیلوگــرم مــرغ زنده از مرغــداران ۷ هزار و 2۰۰ تومان و قیمت 
فعلی بازار ۸ هزار تومان اســت که زیان یک هزار و 5۰۰ تومانی 

در هر کیلوگرم مرغ را برای آن ها به همراه  دارد .

دلایل افزایش قیمت تایر در بازار
مصطفی تنها سخنگوی انجمن صنفی تولیدکنندگان تایر گفت: 
قیمت تایر در کارخانجات تولیدی ثابت است و افزایش قیمت ها 
ارتباطی به آن ها ندارد از طرفی بیشــتر کارخانجات نیز فروش 
اینترنتی دارند.وی در گفت وگو با میزان در پاسخ به این سئوال که 
آیا تولید با کاهش مواجه شده که قیمت تایر در بازار افزایش یافته 
است، اظهار کرد: دلیل کمبود مواد اولیه در برخی بازه های زمانی 
تولید در کارخانجات کاهش می یابد و نمی توان گفت میزان تولید 
ثابت اســت اما، در فاصله کوتاه زمانی توســط واحد های تولیدی 

این موضوع جبران می شود.
وی افزود: اگر نوسان تولید را عامل افزایش بدانیم هنگام افزایش 
تولید نیز قیمت باید کاهش داشته باشد در حالی که قیمت ها در 
بازار نوســان ندارد بلکه همیشــه رشد صعودی دارد و ارتباطی به 

کاخانجات تولیدی ندارد.

افزایش ۱۵ درصدی سطح زیر کشت پنبه
محمدحســین کاویانی، مدیرعامــل صندوق پنبه از افزایش 15 
درصدی ســطح زیر کشــت پنبه نسبت به مدت مشابه سال قبل 
خبر داد و گفت: تاکنون در ســطح 5۰ هزار هکتار قرارداد کشــت 
پنبه منعقد شــده اســت، پیش بینی می شود در سال زراعی جدید 
ســطح زیر کشــت به ۸۰ هزار هکتار برســد.وی در گفت وگو با 
باشــگاه خبرنــگاران جوان، از افزایــش 2۰ تا 25 درصدی تولید 

پنبه خبر داد 

اصناف و كشاورزی

حمیدرضا غزنوی ســخنگوی انجمن صنفی تولیدکنندگان لوازم 
خانگی اظهار کرد: در ســال جاری افزایش نرخ ارز و حقوق منابع 
انســانی باعث افزایش 1۰ تا 2۰ درصدی قیمت تمام شــده لوازم 
خانگی شده که تولیدکنندگان بعد از پرداخت حقوق فروردین این 
افزایش قیمت را در محصولات خود اعمال کردند؛ اما تکانه اقتصادی 
شدیدی که منجر به افزایش غیرمنطقی قیمت ها شود وجود نداشته 

است.وی در گفت وگو با ایسنا، با بیان اینکه دلیل غیرمنطقی بودن 
قیمت ها در بازار اشــاره کرد و گفت: عرضه لوازم خانگی در بازار 
تا حدودی کم اســت که دلیل آن کاهش عرضه برخی برندهای 
خارجی و مشــکلاتی اســت که در زمینه انتقالات مالی وجود دارد.
وی اظهار کرد: قیمت تمام شده تابعی از قیمت مواد اولیه، قطعات 

و هزینه منابع انسانی است.

محمدعلی قنبری، رئیس اتحادیه شیشه و آینه تهران از تولید 
روزانه 5۰۰ هزار متر مربع شیشه در کشور خبر داد و گفت: 
خوشبختانه مشکلی در زمینه تولید شیشه در کشور نداریم.

وی در گفت وگو با باشــگاه خبرنگاران جوان، از افزایش 1۰ 
درصدی قیمت شیشــه و آینه طی چند روز اخیر خبر داد و 
گفت: این افزایش قیمت برای برخی از انواع شیشه که به نرخ 

ارز بستگی دارد، نسبت داده می شود.به گفته وی، شیشه به 
کشور هایی همچون حوزه خلیج فارس، آسیای میانه عراق، 
افغانســتان و حتی کشور های اروپایی صادر می شود.قنبری 
با اشــاره به اینکه این صنعت از نمونه های توانمند به شــمار 
می رود، گفت: امیدواریم با توســعه و رونق در این صنعت، 

بتوانیم به پیشرفت های خوبی دست یابیم.

تولید روزانه ۵۰۰ هزار مترمربع شیشه در کشورکاهش عرضه برندهای خارجی، دلیل غیرمنطقی بودن قیمت ها


